
ZAPISNIK ŽPS IN GS – JANUAR 2018 
 

Zap. št. seje:    3.seja / 3. leto (2015-2020)     Dne:     31.01.2018    

Pričetek seje:  19:40                Zaključek seje:  21:00   
  

Prisotni: župnik Boštjan, Matic Mušič, Manuela Kompara, Miha Bevk, Dani in 
Jaka Ložar, Ivan in Majda Mušič, Silvo Batis, Vera Maglica, Franc Banko, Roman 
Cimerman, Tine Breznik (GS) 

 
Odsotni: Jernej Rebolj (opravičeno) 

 

 
Začetna misel/molitev: 
Molitev je vodil gospod župnik Boštjan. 
 
Točke dnevnega reda: 

1.  Nadaljevanje razprave s prejšnje seje ŽPS (2. seja, 3. [2015-2020]). 

- očitek, da zapravljamo denar, ga. Vera naprošena za konkretna 
pojasnila 

- očitek, da ne delamo za ljudi, ampak župnik zase: vprašanje vsakemu 
posamezniku, kakšen je njegovo mnenje glede tega. 

2.  Dogodki pred nami (post, velika noč, Sv. Florijan in Florijanova nedelja) 

3.  Razno in sklep 

 

UVOD IN POVZETEK DOGAJANJA NA ZADNJI SEJI ŽPS 
Na zadnji seji ŽPS (december, 2017 – zapisnik javno dostopen na www) se je pod 
točko »razno« debata razplamtela okrog, za nekatere člane, napačno 
zastavljenih projektov ob nepravem času, v napačnem vrstnem redu investicij, 
oziroma posredno je bilo med vrsticami povedano (s strani člana in/ali članice 
ŽPS), da župnik za ljudi v cerkvi ni še ničesar naredil in da bi se morali pred vsem 
lotiti obnove cerkve. Ker so bile glave na zadnji seji precej razgrete, so bili 
nekateri očitki in besede očitno nehote izrečeni, nepremišljeni oz. napačno 
interpretirani in razumljeni. S tem razlogom je bil posredno na zahtevo župnika 
današnji sklic seje ŽPS in GS nujen, da bi zadevi prišli do dna in slišali mnenja vseh 
članov ŽPS glede izrečenih očitkov, da se denar zapravlja nepremišljeno in da naj 



bi župnik delal zase in ne za farane. To je bila tudi osrednja točka dnevnega reda. 
V nadaljevanju smo govorili še o prihajajočih dogodkih, ki so (tik) pred vrati. 
 
 

Diskusija/problematika/predlogi/zaključki: 
 

1. TOČKA DNEVNEGA REDA: OČITKI GLEDE ZAPRAVLJANJA DENARJA IN 
INVESTICIJ – MNENJA POSAMEZNIH ČLANOV ŽPS IN GS 
Gospod župnik Boštjan je najprej zaprosil članico ŽPS go. Vero Maglica za 
konkretna pojasnila glede domnevnih očitkov, da se denar v župniji preveč 
zapravlja. Ga. Maglica je takoj pojasnila, da to ni prišlo iz njenih ust in da 
to ni njena miselnost, saj je mnenja, da se z denarjem še vedno dobro 
gospodari. V nadaljevanju je svoje razmišljanje usmerila k vrstnemu redu 
investicij, ki bi moral biti obrnjen: najprej obnavljanje cerkve (zunanjost) 
in njene okolice, šele potem urejanje župnišča in dvorišča. Zmotilo jo je v 
prvi vrsti tudi to, da se je v župniji s prihodom župnika Boštjana najprej 
obnavljal kor in Marijini kipi (op. župnika: obnova je bila potrebna, saj smo 
praznovali obletnico), do danes pa je zunanjost cerkve z njeno okolico še 
vedno takšna kot je bila. 
Besedo je zatem dobil član ŽPS in ključar g. Franc Banko, ki je začel z 
mislijo, da se po njegovem mnenju ne zapravlja »toliko«. Zatem je dodal, 
da bo potrebno na cerkvi tudi kaj postoriti v prihodnje oz. bi to lahko že 
postorili kaj prej. Kakšna bo razsežnost projekta, je pa odvisno od sredstev. 
Gospod Roman Cimerman je začel z mislimi, da si seveda vsakdo najprej 
želi urediti hišo/stanovanje z okolico, s čimer ni nič narobe, saj je to 
povsem človeško in normalno. Najprej smo dobro obnovili župnišče, sedaj 
bomo uspeli urediti tudi župnijsko dvorišče, upa pa in si želi, da se bo pri 
cerkvi karseda hitro najprej obnovila streha, saj padajoče strešne opeke 
ogrožajo farane (predvsem otroke), ki se zadržujejo okrog cerkve – zadnje 
kar si želimo je kakšna poškodba. S članom ŽPS g. Jako Ložarjem sta 
preračunala, da je streha stara že okrog 40-let in da čas na opeki že dolgo 
pušča pečat. Po mnenju obeh bi morali zato karseda hitro razmišljati o 
tem, da je potrebno najprej zamenjati streho (v celoti, ali vsaj del nje) – 
pred obnovo fasade ali katerimkoli drugimi posegi. Ob tem je g. Cimerman 
tudi poudaril, da je faktor stroškov med obnovitvenimi deli na župnišču in 
cerkvi ogromen, in da je jasno, da se je lažje lotevati manjših projektov, ki 
so finančno uresničljivi in neodvisni od drugih institucij. 
Član GS g. Tine Breznik je naprej nekoliko pomiril strasti in očitke, da bi 
karkoli zapravljali po nepotrebnem, saj smo do sedaj še vsak projekt dobro 



pripeljali do konca in vsak se je izkazal za potrebnega. Strinja se z g. 
Cimermanom, da se je lažje lotevati manjših projektov, ki so po obsegu del 
in finančnih zmožnostih lažje izvedljivi, je pa potrebno v prihodnje 
razparcelirati in narediti lestvico prioritet, kaj je najnujnejše obnoviti na 
cerkvi. Predlaga tudi k oblikovanju širše delovne projektne skupine, ki bi 
preučila situacijo in sodelovala pri odločitvah. 
G. Miha Bevk se je dotaknil konkretnega projekta urejanja župnijskega 
dvorišča. Kot pravi, ne gre zgolj za dvorišče, ki bi ga imel v uporabi gospod 
župnik, pač pa za površino, ki jo bodo imeli v uporabi vsakodnevno 
veroučenci, otroci oratorija, udeleženci drugih skupin v župniji, uporaben 
bo za manjša župnijska slavja ipd. Svoje bo dodal tudi nadstrešek, pod 
katerim bo moč v deževnih dneh »na suhem« počakati na veroučno uro,… 
Član g. Matic Mušič je temu dodal, da je vsem navzočim znano, kakšno je 
bilo stanje župnišča pred prenovo, da je bila prenova potrebna, kar je sam 
s svojo prostovoljno pomočjo tudi podprl in to še vedno podpira – »Nismo 
in ne obnavljamo samo za našega gospoda župnika Boštjana, pač pa za vse 
naslednje trzinske župnike, za vse ki imajo v uporabi župnišče, učilnice in 
njihovo okolico.« G. Mušič je za konec sklenil, da delamo za skupnost, da 
bo slej ko prej prišel tudi čas, ko bodo dela stekla tudi na cerkvi – v kakšni 
meri, je pa za sedaj govoriti prezgodaj. 
Članica ga. Manuela Kompara, tudi katehistinja mlajših veroučencev, 
pozdravlja dejstvo, da bomo imeli več parkirnih prostorov, zaščito pred 
dežjem. Ob tem si želi, da bi se v prihodnje uredila okolica za cerkvijo, saj 
večkrat veroučenci zaradi otroške igrivosti zaidejo tudi tja, kjer obstaja 
nevarnost padca/zdrsa (t.j. predvsem ob zvoniku – op. zapisnikarja), 
padajoča opeka ,… 
G. Ivan Mušič je najprej izrazil nezadovoljstvo nad ažurnostjo nalaganja 
ŽPS zapisnikov na spletno stran župnije (to je letelo predvsem na 
zapisnikarja in urednika spletne strani Miho Bevka), saj člani ne morajo 
prebrati, kakšne odločitve so bile sprejete in podobno. Kritika je povsem 
na mestu, sem pa vseeno dolžan pojasniti, da je tekoči zapisnik (z zadnje 
seje) na prihodnji seji potrebno pregledati in potrditi. Po potrditvi se 
zapisnik lahko naloži na spletno stran. Kljub temu predlagam, da se grob 
zapisnik (osnutek) pošlje članom ŽPS po mailu vsaj 7 dni pred naslednjo 
sejo ŽPS, da ga lahko preberejo. G. Ivan Mušič je v nadaljevanju izrazil 
željo/pobudo, da se ocenijo določena obnovitvena dela na cerkvi (npr. 
fasada na čelni strani cerkve). 
Ga. Majda Mušič pravi, da je gospod župnik dober gospodar. Ne glede na 
vse misli, da bi bila za začetek nujno potrebna obnova fasade na čelni 
strani cerkve, ki je ljudem oz. župljanom najbolj na očeh. 



G. Silvo Batis je najprej izrazil zadovoljstvo nad samim potekom seje, 
predvsem z vidika izražanja različnih mnenj, tudi drugačnih in 
nasprotujočih – glavno da je stekla komunikacija. Osredotočil se je na 
problem mrzle cerkve in zato potrebe po bolj pogostem ogrevanju, saj na 
daljši rok sicer v cerkvi izgubljamo farane. Še enkrat je bil izražen predlog, 
da bi imeli pozimi delavniške sv. maše v veroučni učilnici (žal je ta predlog 
težko izvedljiv z najmanj dveh razlogov: beri ŽPS ZAPISNIK 2/3 - 13.12.2017 
[http://www.zupnija-trzin.rkc.si/download/4376/]) ali pa v Depali kapeli, 
kar si je v času župnikovanja v naši župniji prizadeval tudi pokojni gospod 
župnik Pavle Krt. V nadaljevanju je dodal, da moramo vsi čutiti, da je 
potrebno nekaj narediti končno tudi pri cerkvi, saj ljudje za denar, ki ga 
vržejo v pušico pri nedeljskih sv. mašah in ofrih »nekaj pričakujejo da 
dobijo.« Na koncu je g. Batis dodal, da želi, da nas vodi gospod župnik (v 
smislu, da odloča o stvareh, ki se bodo izvajale v župniji – kako, kdaj, kje…). 
 
Če zaključimo… Očitno se, kljub prejšnji seji ŽPS in vročični razpravi, med 
katero je bilo povedano marsikaj (tudi takšni in drugačni očitki), sedaj vsi 
člani ŽPS strinjamo, da gospod župnik ne dela zase in tudi, da je gospod 
župnik dober gospodar. Marsikaj ne bi bilo v takšnem stanju in na takšnem 
nivoju, kot je sedaj. S svojimi poznanstvi in ekipo najožjih župnijskih 
sodelavcev je zagotovo prihranil marsikateri evro tu ali tam. 
V prihodnje je torej potrebno določiti smernice, kako v župniji nabirati 
sredstva za obnovo cerkve in določiti prioritetno lestvico glede obnove. 

 
 

2. TOČKA DNEVNEGA REDA: DOGODKI PRED NAMI 
Pod drugo točko dnevnega reda je gospod župnik predstavil pomembne 
datume, ki se bližajo: 
- 9. 2. bo ob 18. uri občni zbor gasilcev, na katerem bo verjetno 

predstavljeno dogajanje s strani gasilcev na florijanovo nedeljo. Ker se 
gospod župnik zbora zaradi večerne sv. maše ne bo mogel udeležiti, bo 
župnijo Trzin v imenu župnika zastopala članica ŽPS ga. Manuela 
Kompara 

- 15. 4. ali 22. 4. bo v naši župniji blagoslov konjev (organizator Matic 
Mušič bo v roku 14-dni sporočil, ali bo blagoslov 15., ali 22.) 

- 4. 5. goduje Sveti Florijan, farni zavetnik. Ta dan bomo imeli kot 
običajno celodnevno češčenje Najsvetejšega. Zvečer bomo češčenje 
sklenili s petimi litanijami. V Trzin bodo priromali Homčani. 

http://www.zupnija-trzin.rkc.si/download/4376/


- 6. 5. bo Florijanova nedelja. Za gasilsko mašo se trenutno še ne ve, ali 
bo ali ne – odvisno je od tega, kaj bodo povedali na občnem zboru 
gasilcev, kakšne imajo želje oz. načrte. 

- v marcu bo na Viru Dekanijska sveta maša v čast sv. Jožefu 
 

- V postu je želja imeti predavanje, ki bi ga vodil dr. Bogdan Dolenc, na 
temo Friderika Barage – letos obhajamo 150-letnico njegove smrti. O 
točnih datumih bo več znanega v tedenskih oznanilih. 

 
 

3. TOČKA DNEVNEGA REDA: RAZNO 
Jaslice se bodo pospravljale v soboto, 3. 2., ob 8.30 – po jutranji sv. maši 
in kavici v veroučni učilnici. 
 
Za konec je dal član ŽPS in ključar g. Roman Cimerman pobudo, da vsak 
član do prihodnje seje pri sebi razmisli, kaj vse smo na tej seji slišali in 
razmisli o prioritetnih nalogah glede obnovitvenih del na cerkvi ipd. 
 
 

Sprejete odločitve: 
- predavanja v postu – dr. Bogdan Dolenc, na temo Friderik Baraga____  
- potrjeni datumi        ____ 
- jaslice se bodo pospravljale v soboto, 3. 2.    ____ 
-            ____ 
-            ____ 
-            ____ 
-            ____ 
-            ____ 
-            ____ 

 
 
Zavrnjene odločitve: 

-            ____ 
-            ____ 
-            ____ 
-            ____ 

 
 
 

Zapisnikar: Miha Bevk 


